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Då jag, Katharina Andersson 540115-2425, sökte medel för finansiering av mina 
forskarstudier vid Åbo akademi i Vasa, Finland till vårmötet i februari 2009, hade jag 
uppfattningen att detta var ett tillfälle för extratilldelning av medel. Min ansökan avsåg 
därför våren 2009 och det kallade jag för 50 %, med avsikten att en ny ansökan skulle 
lämnas in till hösten 2009. Så skedde också med den skillnaden att jag då skrev 
mängden studietakt till 80 %.  

Jag erhöll en doktorandtjänst vid f.d. HS-institutionen i juni 2009 som jag sökte och fick i 
konkurrens med ytterligare fem sökanden från hela landet.  Finansieringen kom att 
räcka till höstterminens 80 % forskarstudier och institutionen fyllde på med 20 % 
institutionstjänst som adjunkt och därmed uppnådde jag 100 % tjänstgöring.  

Beslutet i protokollet från LUN som kom strax före jul säger att jag tilldelats 50 % 
forskningsstudier. I min ansökan, som lämnats in i god tid före LUNs septembermöte 
med intyg från båda mina handledare och underskrivet av prefekt har jag skrivit en 
procentsats på 80 % avseende mina studier.  

Jag har nu studerat i Vasa i ett år. Under våren 2009 gjorde jag detta på fritid samt de 
fortbildningsdagar jag hade att tillgå och under hösten på det sätt som min tjänst 
beskrivits ovan.   

Inför våren 2010 har jag sökt och antagits till flera forskarkurser i Vasa. Kurser och 
avhandlingsarbete kommer inte att rymmas inom en tjänst motsvarande 50 %. Det är 
dessutom vare sig fördelaktigt för mig personligen eller för högskolan att min 
forskarutbildning tar längre tid än beräknat. 

Jag anhåller därför om att få de 80 % forskningsmedel som jag ursprungligen ansökte 
om i september 2009. 

 

Med vänlig hälsning;  

Katharina Andersson 

Fil. Mag. och adjunkt vid Högskolan i Gävle 


